

Dagsorden og referat



Dansk Hanggliding &
Paragliding Union

Mødested	Dato	Dato for referat	Godkendt
Online	03.08.23		
Mødetype	Referent og ordstyrer	Bilag	
Bestyrelsesmøde	CØC	Mødepakke	
Deltagere	Fraværende	Mødestart	
Sanne Røhe (SR)		19:00	
Christoffer Rasmussen (CR)		Mødeslut	
Peter Geertsen (PG)		20:45	
Martin Krogager (MK)			
Camilla Cloos (CC)			
Malene Fredensborg (MF)			

Dagsorden

(B)Beslutning, (D)Debat, (O)Orientering

1. (B) Godkendelse af dagsorden
2. (B) Godkendelse af referat af bestyrelsesmøde den 08.06.23
3. (B) Beslutning vedr fondspuljefundats
4. (O) Strategi
5. (O) Status flyvestedsoversigten
6. (O/D) Grøn Idræt ansøgning
7. (D) Ny hjemmeside
8. (D) Emner for KLK
9. Eventuelt

6	Bestyrelsen godkender ansøgning til Grøn Idræt. CC har møde med Lasse og Trine i uge 32 inden ansøgningen sendes til godkendelse i DIF den 1/9. SR sender tilføjelse til CC vedr. ESG.	CC	
7	<p>Vi har ikke budget til ny hjemmeside i 2023. CR foreslår at man kunne spørge om der er nogle af vores medlemmer som kunne være interesserede i at have en "IT-chef"/webmasterrolle i unionen og dermed være ansvarlig for administrering af hjemmeside, i fald der skulle opstå problemer som sekretariatet, CC eller SR ikke er i stand til at løse.</p> <p>Bestyrelsen foreslår at tage hjemmeside op igen på et senere bestyrelsesmøde og drøfte muligheden for ny hjemmeside eller opdatering af eksisterende hjemmeside (evt med Knud Løve til at udføre opgaven)</p>		
8	<p>Ingen klubber er vendt retur med ønsker til emner på KLK. Bestyrelsen foreslår derfor følgende emner:</p> <ul style="list-style-type: none"> - SR foreslår at klublederne skal diskutere og komme med forslag til, hvordan vi kan få nogle af unionens penge ud at leve og skabe medlemsglæde og eventuel vækst. Et eksempel kunne være en tandemskærm med flyvfrit- og DHPU logo til en klub, som uddanner en tandempilot. - PG foreslår at købe en paraglidersimulator som medlemmerne kan få glæde af - MF foreslår at investere i bæredygtige fonde, såfremt nogle af unionens penge skal investeres - Bestyrelsen er enig i, at tildelingsnøgle for fondspuljefondats skal diskuteres på KLK - MK: Hvordan får vi folk til at gøre noget når de siger de vil gøre noget (som fx Flyvestedsoversigten) - CR: webmasterrolle/IT-chef til at administrere hjemmeside <p>SR/CC laver udkast til dagsorden for KLK og bestyrelsen kommer med feedback på udkast</p>	SR/CC	
9	<p>SR påmindet bestyrelsen om at invitation til bestyrelseskursus 2 i DIF regi er udsendt.</p> <p>SR opfordrer alle til at tage fat i deres bestyrelser og tilmelde sig DHPU bestyrelseskursus den 30/9 eller 7/10.</p> <p>MK: Hvem har været involveret i uheld på Samsø, det skal meldes ud til vores medlemmer. SR ringer til Jens Voetmann sikkerhedschef og hører om det var en udlænding eller en dansker. CC melder ud må medlemsforum på Facebook.</p>	SR/CC	

	<p>MK: Vi er i gang med at digitalisere DHB i admsystemet. MK siger, at udvalget afventer Poul Henriksen i forhold til definition på hvad den kursusansvarlige er ansvarlig for og skriver under på i et progressionskort.</p> <p>SR: Uddannelsesudvalget går i gang med at opdatere DHB i løbet af de kommende måneder</p>		
--	---	--	--